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Időrendi bontás: 

2017.05.22. Választmányi ülés 

2017.05.23. Tisztségviselői ülés 

2017.06.06. FFI IT ülés  

2017.06.07. Választmányi ülés 

2017.06.08. Földrajzos szakirányválasztó délután 

2017.06.13. Földtudós szakirányválasztó délután 

2017.07.18. FF Mentordélután 

2017.07.22-24. Mentortábor 

2017.07.23. Választmányi ülés 

2017.08.14. Földes Gólya-Mentor találkozó 

2017.09.13. Földes játékest 

2017.09.19. FFI IT ülés 

2017.09.24. Földes kirándulás 

 

 

 

Mentorrendszer: 

A szóbeli kiválasztást követően folyamatosan képeztük a mentorokat. A Mentorkoordinátor kisasszony 

házifeladatát mi még kiegészítettük pár szituációval, amire mindenki megfelelő választ adott. Július 18-

án tartottunk egy mentordélutánt, ahol olyan csapatjátékokat játszottunk, amiket később már a saját 

gólyáikkal tudnak játszani. Leforgattuk a mentortábori kisfilmünket, illetve a workshopok során 

különböző szituációkat oldottak meg. Többen jelen voltak a Földrajzos Klub elnökségéből, akik 

kifejtették elvárásaikat a mentorokkal szemben.  

Sajnos az idei év sem telt problémák nélkül. A mentortábor első napján az egyik földtudós mentorunk 

visszalépett, mivel nem az elképzelései szerint alakultak a dolgok (párosítás). Döntését tiszteletben 

tartottuk, de elég nehéz helyzetbe hozott minket. Benke Petra képviselőnk sietett segítségünkre, 

ráadásul úgy vállalta el a feladatot, hogy nem tudott részt venni a gólyatáborban. Az észrevételeink és 

a párja elmondása alapján sikerült így is megismernie a gólyáit és azóta is nagy segítséget nyújt nekik.  



Összességében - a felmerülő probléma ellenére is - meg vagyok elégedve az idei FF gárdával, hiszen 

felkészültségüket és talpraesettségüket többször is bizonyították nem csak nekem és 

mentorfelelőseiknek, hanem a gólyáknak is. A segítségükre mindig számíthattam. 

 

FFI IT ülés: 

Az intézeti Tanács ülésen személyi kérdésekről volt csak szó. 

 

Tanévkezdés: 

Egyetemi pályafutásom alatt ez volt a legdöcögősebb tanévkezdés. Kezdve azzal, hogy hetekbe telt 

mire megkaptuk az újonnan felvett hallgatók adatait és elérhetőségeit, és csak utána láthattunk neki a 

felkeresésüknek. Közben rohamosan közeledtek az első programok, de még időben sikerült 

kiküldenünk nekik a postai levelet és a fontos információkat tartalmazó e-maileket. A Gólya-Mentor 

találkozó nagy sikert aratott, közel 60 földes (föci-földtud-tanári) gólya jött el.  

Az elsőévesek beiratkozását egy szóval tudnám leginkább jellemezni: káosz. Az eddigi évektől eltérően 

idén személyesen a tanulmányi előadóknál lehetett csak beiratkozni. Az, hogy ide-oda kellett 

terelgetnünk a hallgatókat, mert nem várakozhattak az 1. emeleten, és az, hogy össze-vissza közöltek 

velünk többféle információt arról, hogy mit fogadnak el és mit nem, egyszerűen tarthatatlan volt. Nem 

is tudom, hogyan gondolták ezt. Kizárólag a mentorok talpraesettségének köszönhető, hogy sikerült 

valamiféle rendszert felállítanunk, és így kevesebb problémával haladt a beiratkozás. Elismerem, 

vannak jó elemek az újfajta beiratkozási rendszerben, például hogy a felmerülő problémákat rögtön 

kezelni lehet. Azonban véleményem szerint túl sok buktató merülhet fel a jövőben, amit a jelenlegi 

helyzetben lehetetlen lenne elkerülni, ezért én szorgalmazom, hogy térjünk vissza a korábbi években 

használt, jól bevált szisztémához.  

A tavaszi félév végén tartott Választmányi üléseken tárgyaltuk a tankörök bevezetésének ötletét. Én 

támogattam, hogy földrajz és földtudományi alapszakon is bevezetésre kerüljenek. Egész nyáron arról 

volt szó, hogy be is fogják vezetni. A gólyáknak is ezt kommunikáltuk, a közös tárgyfelvételnél is így 

vetettük fel velük a tárgyaikat, hogy majd be fogják őket osztani a gyakorlati csoportokba a 

csapatbeosztásuk szerint. Sajnos ez csak félig sikerült. Az első tanítási nap előtt 3 nappal kellett 

megtudnunk, hogy földtudomány alapszakon mégsem kerül bevezetésre a tankör rendszer. Azonnal 

szóltunk a gólyáknak, kiküldtem az évfolyam levelezőlistára egy gyors tájékoztató e-mailt és az összes 

Facebook csoportba kiraktuk a teendőket. Próbáltuk minimalizálni a károkat, amiket a 

félretájékoztatás okozott, de még így sem sikerült időben mindenkit elérni…. Szerencsénkre a mentor-

gólya kapcsolatot ez nem csorbította visszafordíthatatlanul.  

 

Programok: 

Júniusban mindkét szak számára rendeztünk szakirányválasztó délutánt, ahol felsőbbéves hallgatók 

meséltek a szakirányokról, annak érdekében, hogy minél több információ álljon a hallgatók 

rendelkezésére a döntésük meghozatalakor. Az új tantervek szerint már az első félév végén kell 

szakirányt választani, így november vége – december eleje környékén újra megrendezésre fognak 

kerülni a délutánok. 



Az új tanévben eddig a hangsúlyt az elsőévesekre fektettük leginkább, hiszen az ő figyelmüket most 

kell a legjobban megfogni. Az augusztusi Gólya-Mentor találkozóval kezdődött el számukra az 

esemény-sorozat, a szeptemberi játékesten pedig még mi is meglepődtünk, hogy milyen sokan részt 

vettek. A földes kirándulásra sajnos csak kevesen mentek el. A Földrajzos Klub továbbra is tart 

szerdánként előadásokat. Tervbe van véve októberre egy nagyobb ásványgyűjtő kirándulás is, azonban 

ehhez még keressük a megfelelő helyszínt. A Geo-Bio gólyaavató október 13-án lesz. 

 

Szakterület: 

Nyáron elég sokat tervezgettünk azzal kapcsolatban, hogy hogyan tudnánk közelebb hozni a 

hallgatókat egymáshoz és a SzaCs - Földrajzos Klub - EGEA hármashoz. Szeptember első hétvégéjén 

tartottunk egy 3 napos csapatépítő hétvégét a Balatonon, amin a vezetőség is részt vett. Az ötletünk 

szerint egybegyúrjuk a 3 szervezetet, hogy a hallgatók azt lássák, van egy nagy „szervezet”, amiben 

akár 3 különféle dolgot is csinálhatnak, a preferenciájuk szerint. Ne azt, hogy mindhárom csoportba be 

kelljen lépniük ha mindenben szeretnének részt venni. Tisztában vagyunk vele, hogy ez nem fog egyik 

pillanatról a másikra sikerülni, részben a formai követelmények, részben a régi berögződések miatt, de 

minden erőnkkel dolgozunk az ügyön. 

Szeretnénk mi is szakterületi pólókat igényelni az ELTE TTK Hallgatói Alapítványon keresztül. Rövidesen 

kiírok egy felhívást, amiben a hallgatókat kérem fel, hogy tervezzék meg a póló dizájnját. A beérkezett 

(reményeim szerint jó pár) tervek közül választjuk ki a legjobbat.    

 

Egyéb: 

Rövidesen felmérjük, hogy a hallgatóink milyen létszámban és mely tárgyakból tartanak igényt 

korrepetálásra. Tudomásom szerint jó pár ember van, aki szívesen tartana korrepetálást. 

 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat! 

Ha bármi kérdésed, illetve észrevételed lenne, nyugodtan keress fel akár személyesen akár 

online felületen keresztül!  

Budapest, 2017. 09. 29.  
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Földrajz- és Földtudományi Szakterületi 
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